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‘Ik hoop dat ik mijn ervaring met marketing en sales, maar ook met governance, kan delen  
om te zorgen dat ASN Impact Investors ook in de toekomst gezond en winstgevend blijft.  
Want duurzaamheid vraagt wat mij betreft ook om een duurzaam businessmodel.’ 

PROFIEL
Wim Hekstra is een ervaren bestuurder en adviseur uit het internationale bedrijfsleven die het grootste deel van 
zijn carrière buiten Nederland heeft gewerkt. De laatste jaren was hij tot 2022 directielid van Aegon Nederland. 
Inmiddels verdeelt hij zijn tijd tussen advieswerk, investeringen in innovatieve, jonge bedrijven en de Wildlife 
Forensic Academy, een instituut dat vanuit Zuid-Afrika parkwachten traint in de effectievere opsporing van 
stropers. 
Wim studeerde Banking and Finance aan de Vrije Universiteit Amsterdam. Daarna gaf hij leiding aan dochter-
bedrijven van Heineken in Europa, Midden-Amerika en Azië. Na enkele jaren bij ING in Hongkong leidde hij er 
verzekeraar Sun Life Financial, om in 2016 terug te keren naar Nederland. 

IN HOEVERRE VOELT U ZICH VERBONDEN MET DE MISSIE VAN ASN IMPACT INVESTORS?
‘Ik heb erover nagedacht en uiteindelijk is dat terug te voeren op de overweldigende natuur van Afrika. Ik ben 
als kind opgegroeid in het Midden-Oosten en Afrika, waar mijn vader werkte voor ngo’s (niet-gouvernementele 
organisaties). Daar heeft zich mijn liefde ontwikkeld voor de natuur en de mensen daar, die nooit meer overgaat. 
Ik ben later regelmatig teruggegaan en zag tot mijn verdriet hoe de natuur en de wildstand achteruit zijn 
gegaan. Door het klimaat, door de bevolkingsgroei en door stroperij staat de natuur er echt onder druk. Mensen 
hebben het zo moeilijk om te midden van de droogte in hun inkomen te voorzien, daar kun je je niet zomaar bij 
neerleggen. Ik zet me daar persoonlijk voor in, maar duurzaamheid is natuurlijk breder en ik kan en wil er op 
meer manieren aan bijdragen.’ 

WAT ZIET U ALS UW TOEGEVOEGDE WAARDE IN DE RVC?
‘Als je naar mijn carrière tot nu toe kijkt, heb ik grote ervaring met het runnen van bedrijven. En dan vooral buiten 
Nederland: Oost-Europa, Midden-Amerika en Hongkong. Ik ben natuurlijk van jongs af aan opgegroeid met het 
gevoel: Nederland is een prachtig land, maar het is ook mooi om verder te kijken. Ik heb een goed gevoel voor 
cijfers, voor hoe markten werken en hoe je zorgt voor verandering in organisaties. Wat dat betreft denk ik dat 
mijn competenties wel complementair zijn aan die van de overige RvC-leden.’ 

WAARMEE KUNT U ASN IMPACT INVESTORS VOORUITHELPEN?
‘De uitdaging voor ASN Impact Investors is dat zij als relatief kleine speler actief is in een markt, waarin nu 
partijen met een veel grotere schaal zich ook steeds nadrukkelijker als groen profileren. Ik hoop dat ik mijn erva-
ring met onder meer marketing en sales, maar ook met governance, kan delen om te zorgen dat ASN Impact 
Investors ook in de toekomst gezond en winstgevend blijft. Want duurzaamheid vraagt wat mij betreft ook om 
een duurzaam businessmodel.’      

HOE ZIET UW LEVEN NAAST UW WERK ERUIT?
‘Ik heb twee opgroeiende dochters. Dat de oudste naar de middelbare school ging, was voor ons ook de 
aanleiding om terug naar Nederland te gaan. Ik verkeerde in feite in dezelfde positie als mijn ouders destijds. 
Ik sport verder enorm graag en veel: zwemmen, fietsen, golf en hardlopen. Ik heb hele en halve marathons en 
triatlons gedaan. Er zijn maar weinig dagen dat ik niet sport.’


